
 
Fnysken styrelsemöte 26 januari 2021 – distansmöte via Teams 

Deltagare: Ulla, Bengt, Monica, Thomas, Raija 

 
1 Mötets öppnande och godkännande av dagordningen. 
Dagordningen godkändes. 
 
2 Godkännande av föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes. 
 
3 Ekonomi, status-utskick av fakturor. 
Bokslut är klart. 
Underlag är skickat till revisorn. 
Årets resultat är 20 675 kr.  
Raija presenterar budgetförslag för 2021 som visar att det troligen är nödvändigt att 
höja medlemsavgiften med 100 kr för att kunna hantera kommande utgifter. 
Utskick av fakturor till medlemmarna sker i jan/feb, mejlas ut av Raija, med info i 
mejlet om hur det ska betalas då det inte innehåller inbetalningskort. Lotthyra och 
medlemsavgift betalas i mars. 
 
4 Lottuthyrning, köläget. 
7 st. lotter är lediga. 
Lottuthyrningen har legat nere ett tag pga byte av medlemsansvarig. 
Det är över 30 personer i kön. 
 
5 Utskick av förslaget på nya stadgar. 
De nya stadgarna är genomarbetade sedan tidigare och de kommer att skickas ut i 
samband med kallelsen till årsmötet. 
 
6 Årsmöte när, var hur? Utskick ska göras med kallelse och dagordning, ekonomisk  
berättelse och verksamhetsberättelse för 2020, samt förslag till nya stadgar. 
Prel. bestämdes att årsmötet ska hållas i slutet av april, i samband med 
arbetsdagen. 
 
7 Rekrytering av ny medlemsansvarig, ny ordförande och ny sekreterare. 
Medlemsansvarig? 

Styrelsen behöver tydliggöra vad det innebär att ha en roll i styrelsen. Helge har fått 
underlag från oss. 
Vi har ett rekryteringsbehov. Tipsa Ulla eller Helge om vi vet någon lämplig. 
 
8 Avslutade, planerade och pågående projekt. 
Behöver avsätta pengar för rep vattenledningar, och ny toa. Nya styrelsen får ta 
detta vidare. 
Raija kollar toafrågan igen. Det finns två alternativ. Trinntorp eller skittunna och 
urinhink. Nya styrelsen tittar vidare på detta. 
 



 
9 Medlemskap i Koloniträdgårdsförbundet eller annat alternativ?  
Tanken var att se om vi kunde se om vi kunde få hjälp med styrelsearbetet, men att 
gå med i Koloniträdgårdsförbundet löser inte vårt problem. 
 

 
10 Övriga frågor. 
Inga övriga frågor. 
 
11 Mötets avslutning 
Mötet avslutades och det bestämdes att det ska vara ett styrelsemöte  via Teams 
210223  kl 18:30. 
 
 
Vid anteckningarna    Justeras 210129 

Thomas Lummi    Ulla Flygare 


